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PRETERITUM OG PRESENS PERFEKTUM – REGULÆRE VERB 
 
 

Infinitiv-formen bestemmer formen i preteritum og presens perfektum for regulære verb. Vi kan dele verbene i fire 
grupper. I gruppe 1-3 er spørsmålet: Hva kommer foran -e i infinitiv? Gruppe 4 har ikke -e i infinitiv. 
 
 

 Infinitiv Preteritum Presens perfektum 

1 konsonant + e  
-mme 
-nge 

å spise 
å glemme 
å ringe 

spiste 
glemte 
ringte 

har spist 
har glemt 
har ringt 

>1 konsonant + e  
 
-de 
-ge* 

å jobbe 
å sykle 
å bade 
å lage 

jobbet 
syklet 
badet 
laget 

har jobbet 
har syklet 
har badet 
har laget 

-ve 
-eie 

å leve 
å eie 

levde 
eide 

har levd 
har eid 

Ikke -e å bo bodde har bodd 
 
* Mange verb med -ge kan også ha samme form som verb med -ve eller -eie: å lage – lagde – har lagd. 


